
اخراج سرمربی شالکه
بعد از شکست سنگین

باشگاه شالکه بعد از شکست سنگین این تیم برابر 
اشتوتگارت از اخراج کریستین گروس خبر داد. 

به گزارش کیکر، ش��الکه بحرانی ترین دوران خود 
را در بوندس لیگا س��پری می کند. ای��ن تیم در هفته 
بیست و س��وم با نتیج��ه دور از انتظار ۵ ب��ر یک برابر 
اشتوتگارت شکست خورد تا نتایج کابوس وار این تیم 

ادامه داشته باشد. 
باشگاه شالکه در حالی خبر اخراج کریستین گروس 
بلژیکی را اعلام کرد که او در نشست خبری بعد از بازی 

گفته بود قصد استعفا ندارد. 
گروس اواخر دسامبر هدایت شالکه را برعهده گرفت 
و در ۱۱ بازی تنها یک پیروزی با این تیم به دس��ت 
آورد و تیمش ۸ شکست و ۲ تساوی را به ثبت رساند. 
شالکه از ۲۳ بازی ای که در فصل جاری داشته تنها 
۹ امتیاز کس��ب کرده است و در قعر جدول رده بندی 

جا دارد. 

کومان، گریزمن را نشانه گرفته است
س��رمربی بارس��لونا ۲ بازی پیاپی است از مهاجم 

فرانسوی در ترکیب استفاده نمی کند. 
به گزارش آ.اس، آنتوان گریزمن که به یک بازیکن 
ثابت در ترکیب اصلی بارسلونای رونالد کومان تبدیل 
شده بود، حالا ۲ بازی پیاپی نیمکت نشین شده است. 
پ��س از تس��اوی یک - یک مقاب��ل کادیس در لالیگا 
سرمربی هلندی تصمیم گرفت مهاجم فرانسوی را از 

ترکیب اصلی کنار بگذارد. 
نخس��تین بازی برابر الچ��ه در نوکمپ بود که یک 
دیدار معوقه از هفته نخست لالیگا بود. به نظر می رسید 
نیمکت نشینی گریزمن به خاطر استراحت باشد، چون 
بازیکن شماره ۷ بارسا جزو افرادی بود که زمان زیادی 
در میادین حضور داشت. با این حال غیبتش در دیدار 
ش��نبه مقابل سویا هشدارآمیز بود. او حتی یک دقیقه 
بازی نکرد و بازیکنانی همچون عثمان دمبله، مارتین 
برایت ویت و موریبای جوان به او ترجیح داده ش��دند. 
این دیدار برای بارسلونا در لالیگا حیاتی بود، چون سویا 
یک رقیب مستقیم برای تیم کاتالان به حساب می آمد. 
کومان غیبت گریزمن را موضوعی تاکتیکی عنوان 
کرد و گفت: »این نیمکت نش��ینی حامل هیچ پیامی 
نیست. به خاطر تغییر سیستم چنین تصمیمی گرفتیم 
و می خواستیم دمبله را در خط حمله بگذاریم. به یک 
بازیکنی که س��رعتش از لیونل مس��ی بالاتر بود نیاز 
داشتیم. این فقط یک تغییر سیستم بود«. گریزمن با 
وجود اینکه حتی یک دقیقه در زمین حضور نداشت اما 
از پیروزی تیمش خوشحال بود و در توئیترش نوشت: 

»پیروزی، پیروزی، پیروزی!!!«
غیبت گریزمن نشان می دهد در خط حمله عملکرد 
ضعیفی داشته است. کومان از عملکرد شاگردانش در 
خط حمله بشدت انتقاد کرد و به نظر می رسد تصمیم 
جدیدی درباره تیم گرفته است. مهاجم فرانسوی یکی 
از مردانی بود که میانگین گلزنی اش در ماه فوریه پایین 
آمد، در حالی که ژانویه فوق العاده ای را سپری کرده بود 

و بهای این افت، نیمکت نشینی بود.

سوءاستفاده جنسی سازمان یافته
در تیم  ملی ژیمناستیک زنان آمریکا

خودکش��ی مربی سابق تیم  ملی ژیمناستیک زنان 
آمریکا نیز نتوانس��ته از ابعاد رسوایی تجاوز جنسی به 
ورزشکاران ملی پوش این کشور بکاهد. جان گدرت که 
مربی تیم بانوان آمریکا در جریان المپیک ۲0۱۲ لندن 
بود، پس از فاش شدن سوءاستفاده های جنسی دکتر 
تیم لری ناس��ار، تعلیق شد و به بازنشستگی اجباری 
رفت. س��پس به گفته دادستانی میشیگان، پنجشنبه 
گذشته با اعتراف چند تن از ژیمناست های زن، گدرت 
هم به همدس��تی در آزارهای جنسی در اردوهای این 
تیم متهم و پرونده ای علیه او گش��وده شد. گدرت که 
تحمل این رسوایی مضاعف را نداشت ساعاتی پس از 
انتشار خبر طرح این شکایت با شلیک گلوله به زندگی 

خود خاتمه داد. 
ژیمناست های زن قربانی این مربی آمریکایی فاش 
کرده اند در طول س��ال ها آزار و سوءاستفاده جنسی، 
چگون��ه او دختران جوان را از نظ��ر روحی و فیزیکی 
می شکس��ت و بعد نوبت به لری ناس��ار، پزش��ک تیم 
می رس��ید تا آنها را دوباره رو به راه و س��رپا کند و در 
واقع یک بار دیگر مورد تعرض قرار دهد. س��ارا کلین، 
نخستین ورزشکاری بود که از سوءاستفاده سازمان یافته 
جنسی در تیم  ملی ژیمناستیک آمریکا پرده برداشت. 
او بتازگی در مصاحبه ای گفته بود آزارهای فیزیکی 
و روح��ی که جان گدرت به دختران نوجوان تیم  ملی 
آمریکا می داد بس��یار وحشتناک تر از آزارهای جنسی 
دکتر ناس��ار بود، چرا که ناس��ار حداقل به دروغ نشان 

می داد که به قربانیان اهمیت می دهد. 
او در توصیف جو آزار و سوءاس��تفاده ای که این ۲ 
مرد در اردوهای تیم ملی ایجاد کرده بودند، گفته است 
آنه��ا نقش پلیس خوب و پلیس بد را بازی می کردند: 
»بدون جان گدرت، لری ناسار هم نمی توانست وجود 
داشته باشد و بدون لری ناسار، جان گدرتی هم نبود«.

کلین که اکنون وکیل قربانیان کودک آزاری و آزار 
جنسی کودکان است، درباره خودکشی گدرت گفت: 
»این آخرین نمایش سرکشی و خودشیفتگی او، پس از 
شکنجه دادن و سوءاستفاده از دختربچه ها برای بیش از 
۳0 سال بود. جان گدرت ما را از نظر فیزیکی و روحی 
درهم شکس��ت. او روحیه ما را دزدید، ما را فریب داد، 
از نظر جسمی ما را آزار داد و از ما سوءاستفاده کرد و 
در ذهن یک کودک جا انداخت که بی ارزش اس��ت و 

باید به فکر کشتن خودش باشد«.
کلین که از ۵ سالگی به ورزش ژیمناستیک پرداخته 
بود، ۱0 سال با گدرت به عنوان مربی کار کرد و برای 
۱۷ س��ال مورد آزار جنسی ناسار قرار گرفته بود. این 
ژیمناست س��ابق همچنین گفته اس��ت گدرت بارها 
هنگامی که ناسار مشغول آزار وی بود وارد اتاق می شد 

و سپس بدون هیچ واکنشی اتاق را ترک می کرد. 

اخبار

ورزشی

ادامه از صفحه اول
رهب��ر معظ��م انق��لاب فرمودند در 
س��ازمان های بین الملل��ی چیزهای��ی را تصویب می کنند و 
آن را ب��ه خورد ملت ها می دهن��د. FATF از جمله همین 
مصوبات است که سازمان های مدعی حقوق بشر، خواسته ها 
و مطالبات شان را در قالب قانون تصویب می کنند. با وجود 
اینکه در بس��یاری از موارد ممکن است این مصوبات با روح 
قوانین حقوق بشر در تضاد باشد اما مصوبات خود را با عنوان 
حقوق بشر و جلوگیری از پولشویی و مبارزه با تروریسم به 
خ��ورد مردم می دهند و با این اقدامات تنها و تنها به دنبال 
آن هستند که خواسته هایی را که تامین کننده منافع آنهاست 

به ملت ها تحمیل کنند. 
به نظر می رس��د کش��ورهای اروپایی و آمریکایی درباره 
موضوع FATF تنها و تنها نسبت به کشور ایران حساسیت 
دارند، همین حساسیت نشان می دهد باید تردیدی نسبت به 

این مواضع داشته باشیم. همه کشورهای دنیا را رها کرده اند 
و تنها هدف شان پذیرش FATF از سوی جمهوری اسلامی 
ایران است. انس��ان عاقل باید نسبت به این مساله حساس 
باشد. اگر عاقلانه به این موضع گیری ها نگاه کنیم، احتیاط 
را چاش��نی کار خود ق��رار خواهیم داد ت��ا براحتی چیزی 
 را تصوی��ب نکنی��م که بعدها به ضرر کش��ور و منافع ملت

باشد. 
FATF در قالب ایجاد شفافیت مالی به تصویب می رسد 
تا روشن باشد که پول های  کشورهای مختلف به کجا سرازیر 
می شود اما پذیرش این معاهده در آینده  نه چندان دور کشور 

ما را تحت فشار قرار خواهد داد. 
در حقیقت نتیجه پذی��رش FATF این خواهد بود که 
بعدها بهانه جویی های بیش��تری علیه مل��ت ایران خواهند 
داش��ت تا حتی اگر ش��خصی پولی را به حساب شخصی از 
نزدیکانش در کش��وری واریز کرد، ایران را مورد تهمت قرار 

داده و آن را حمایت از تروریسم معرفی  کنند، ضمن اینکه 
محدودیت های فراوان مالی برای جمهوری اسلامی ایران به 

وجود خواهند آورد. 
روح انقلاب اس��لامی کمک به مس��تضعفان دنیاس��ت؛ 
همان طور که سردار شهید سلیمانی به عنوان مشاور نظامی 
تلاش هایی را انجام می داد تا به کشور های مستضعف کمک 
کن��د اما پذی��رش این معاهده ایران را ب��رای ارتباط با دنیا 

محدود می کند. 
FATF ایران را در مضیقه قرار می دهد و راه هایی را که 
در دوران تحریم برای انتقال پول استفاده می کنیم مسدود 
خواهد کرد که در این صورت مش��کلاتی به مشکلات قبلی 

ملت اضافه خواهد شد. 
 FATF برای ما روشن نیست چرا دولت اصرار به تصویب
دارد اما روشن است دولت در تصویب برجام نیز بسیار اصرار 
داش��ت. در برجام جوی را در کش��ور ایجاد کردند که علیه 

دلسوزان نظام تمام شد اما زمان نشان داد مذاکره کنندگان 
فریب خوردند. 

آنها باورشان این بود که با قبول برجام به همه خواسته های 
خودمان می رس��یم، بسیاری از دولتمردان در مجلس قسم 
یاد کردند با برجام تمام تحریم ها یکجا برداشته می شود اما 

برداشته نشد. 
در جریان تصویب برجام هم برای ما روش��ن بود دشمن 
قابل اعتماد نیس��ت اما دولتمردان نس��بت به تعهد اروپا و 
 FATF آمریکا در مجلس سوگند خوردند. امروز هم درباره

همین موضع را گرفته اند. 
با وجود شواهد روشن از اینکه قبول FATF به ضرر کشور 
و منافع ملی است، دولت به تصویب آن در مجمع تشخیص 
مصلحت نظام اص��رار دارد اما باید مراقبت کرد مثل برجام 

کلاه سرمان نرود.
* رئیس کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس

مراقب باشید در FATF مثل برجام فریب نخورید

صادقی پس از بستری به خاطر کرونا: الحمدلله بهترم
بازیکن اسبق تیم فوتبال استقلال پس از بستری در بیمارستان اعلام کرد وضعیت بهتری دارد. امیرحسین صادقی، پیشکسوت و بازیکن اسبق تیم فوتبال استقلال به علت ابتلا به ویروس 
کرونا در بیمارستان بستری شده است. تا هنگام بستری شدن صادقی در بیمارستان، وضعیت او مساعد نبوده است و گفته می شد از نظر جسمانی شرایط نامطلوبی را سپری می کند اما 
امیرحسین صادقی عصر دیروز با انتشار مطلبی در فضای مجازی اعلام کرد حال جسمانی اش بهتر شده است. او نوشته است: »ممنون از تماس های پرمهرتان. الحمدلله بهترم«. 

ب��ا توجه به نفراتی ک��ه در اختیار کادر 
فنی تیم فوتبال اس��تقلال است، به نظر 
می رسد حتی اگر این تیم نتواند بازیکن جدیدی به خدمت 
بگیرد، خیلی ضرر نکرده است. مسؤولان باشگاه استقلال با 
توجه به درخواست کادر فنی و همچنین انتظارات هواداران، 
سراغ گزینه های مدنظر لیست محمود فکری رفتند اما پیشنهاد 
مالی بالای برخی بازیکنان یا مخالفت باشگاه های شان نتیجه  
مثبتی را برای استقلال رقم نزده است. پیمان بابایی، مهاجم 
ماشین سازی که یکی از ستاره های لیگ برتر در نیم فصل اول 
بود، با وجود مذاکره با باشگاه استقلال راهی دیگر تیم تبریزی 
یعنی تراکتور شد. گزینه های بعدی نیز پیشنهاد مالی بالایی 
داده اند که با مخالفت استقلالی ها روبه رو شده است. اگر چه 
مدیران استقلال در تلاش هستند حداقل چند بازیکن را برای 
تقویت تیم شان جهت حضور در نیم فصل دوم، لیگ قهرمانان 
آسیا و جام حذفی به خدمت بگیرند اما نگاهی به لیست فصل 
جاری استقلال نشان می دهد اگر بازیکنی جذب این تیم نشود، 
آنها چیزی را از دست نداده اند، چرا که تقریبا در هر پست ۲ 

بازیکن خوب و همسطح دارند. 
در زیر نگاهی به فهرست نفرات استقلال در فصل جاری 

خواهیم داشت.
دروازه بان ها: رشید مظاهری و سیدحسین حسینی

هر ۲ دروازه بان اس��تقلال نفرات شاخصی هستند که هر 
تیمی آرزوی داش��تن آنها را دارد و استقلال حداقل در این 

پست دغدغه آنچنانی ندارد. 
مدافعان میانی: سیاوش یزدانی، محمدحسین مرادمند، محمد 

دانشگر و عارف غلامی
این ۴ بازیکن از جمله مدافعان میانی آبی پوشان بوده اند 

که در فصل جاری به تناوب برای استقلال به میدان رفته اند. 
مرادمند فصل گذشته یکی از بهترین های شهر خودروی مشهد 
بود که به استقلال پیوست، یزدانی و غلامی فصل گذشته در 
چند مقطع به تیم  ملی دعوت شده اند و محمد دانشگر هم 

عملکرد قابل دفاعی در استقلال داشته است. 
مدافعان راست: وریا غفوری و سیداحمد موسوی

مدافعان چپ: محمد نادری و متین کریم زاده
فکری در این پست درخواست جذب میثم تیموری را داده 
است. شاید استدلال سرمربی استقلال عدم بازگشت هروویه 

میلیچ و دور بودن نادری از آمادگی است. 
هافبک های دفاعی: مس��عود ریگی، فرش��ید باقری و سینا 

خادم پور
هر ۳ بازیکن یادشده نفراتی تخصصی در این پست هستند. 
ریگی به دلیل برخی مسائل در چند بازی نیمکت نشین شد و 
باقری نیز با توجه به حواشی به وجود آمده تا آستانه اخراج از 
استقلال رفت و دوباره به این تیم برگشت. کادر فنی استقلال 
در این پست درخواست جذب مهدی کیانی را کرده است اما 
بیشتر هواداران استقلال روی این موضوع اتفاق نظر دارند که 
اگر ریگی آماده باشد و تیمش را همراهی کند، کمربند میانی 
آبی پوشان دیگر نیازی به مهره ای چون کیانی نخواهد داشت. 
البته نباید فراموش کرد مهدی مهدی پور و آرش رضاوند نیز 

می توانند در این پست به میدان بروند. 

هافبک ه�ای میان�ی: آرش رضاوند، مهدی مهدی پور، بابک 
مرادی، داریوش شجاعیان و فرشید اسماعیلی

ای��ن بازیکن��ان خلاقی��ت و تکنیک خوبی دارن��د و اگر 
تمرکزشان به جای مسائل حاشیه ای روی بازی های شان باشد، 

قطعا می توانند جزو ستاره های آبی پوشان باشند.
مهاجمان: شیخ دیاباته، مهدی قائدی و ارسلان مطهری

به این لیست باید بازیکنان جوانی چون فردین رابط، آرش 
داجلیری، محمدحسین فلاح و سبحان خاقانی را اضافه کرد که 
در مقاطعی از فصل برای آبی پوشان بازی کرده و نشان داده اند 
آینده خوبی خواهند داش��ت. شاید هواداران استقلال خرده 
بگیرند که چرا پرسپولیس، رقیب شان سراغ گزینه هایی چون 
مهدی ترابی، شهریار مغانلو و... رفته است اما باید این نکته را هم 
در نظر بگیرند که تیم شان در حال حاضر کمبود بازیکن ندارد. 
از طرفی، جذب بازیکن در نیم فصل دوم کار بس��یار سختی 
است، چرا که بازیکنان تحت قرارداد تیم های شان هستند و 
جذب آنها به هر قیمتی، باشگاه را دچار مشکل خواهد کرد. به 
گفته یکی از مدیران، استقلال ابتدای فصل اقیانوسی از ماهیان 
درشت است اما نیم فصل دوم به رودخانه ای کم عمق می ماند! 
البته این بدان معنا نیست که استقلال اصلاً نیاز به بازیکن 
ندارد. مدیران باش��گاه با درخواست فکری سراغ گزینه های 
دیگری چون امین قاسمی نژاد، سعید واسعی و... رفته اند اما 
نباید فراموش کرد جذب بازیکن با هر شرایطی می تواند بعدها 
به ضرر استقلال تمام شود. شاید مدیران استقلال به احترام 
هواداران شان که در سال های اخیر به دلیل ناکامی در کسب 
مقام قهرمانی لیگ ناراحت هس��تند، سراغ بازیکنان جدید 
بروند ولی بهتر است به این فکر کنند که آیا این تیم با جذب 
بازیکن مشکلش حل می شود یا مشکل جای دیگری است. 

مروری بر لیست استقلال در فصل جاری

آیا آبی پوشان نیاز به بازیکن جدید دارند؟
گزارش

نگاه

اعضای مجمع فدراسیون فوتبال شهاب الدین عزیزی خادم 
را به عنوان رئیس ۴ سال آینده این فدراسیون انتخاب کردند. 
مجمع انتخاباتی فدراسیون فوتبال صبح دیروز در سالن 
اجلاس س��ران برگزار ش��د و در پایان رای گی��ری دور اول 
مصطفی آجرلو ۱۸ رای، علی کریمی ۹ رای، ش��هاب الدین 
عزیزی خادم ۳۵ رای و کیومرث هاشمی ۲۴ رای کسب کردند 

و یک رای باطله هم به صندوق انداخته شد. 
به این ترتیب علی کریمی و مصطفی آجرلو از دور انتخابات 
کنار رفتند و کیومرث هاشمی و شهاب الدین عزیزی خادم به 

مرحله دوم راه پیدا کردند. 
در پایان رای گیری مرحله دوم شهاب الدین عزیزی خادم 
با کسب ۴۹ رای به عنوان رئیس ۴ سال آینده انتخاب شد. 

کیومرث هاشمی هم در مرحله دوم ۳۸ رای کسب کرد. 
عزیزی خادم: با نگاهی نو قدم برخواهیم داشت ■

رئیس جدید فدراسیون فوتبال ایران می گوید امروز این 
نهاد »شاهد تبلور دموکراسی« بود. 

شهاب الدین عزیزی خادم پس از انتخابش به عنوان رئیس 
جدید فدراسیون فوتبال ایران اظهار کرد: از همه عزیزان که 
در این انتخابات ش��رکت کردند تش��کر می کنم و با افتخار 
می گوی��م با تعامل ب��ا همه ارکان نظام در جهت پیش��برد 
اهداف م��ان قدم برمی داریم. ما تلاش خواهیم کرد با نگاهی 
نو و فعال در این راه قدم برداریم و از همه شما عزیزان که 
تصمیم سازان فوتبال هستید هم تشکر می کنم. ان شاءالله با 
یک نگاه حرفه ای برنامه هایی را که ارائه کردیم اجرا می کنیم. 
من به توسعه فوتبال در استان ها توجه ویژه ای خواهم داشت 

و با مشورت و تعامل حرکت خواهم کرد. 
وی ادامه داد: باش��گاه ها و همه ارکان فوتبال در این راه 
باید به یکدیگر کمک کنند. با یک نگاه جدید پیش خواهیم 
رفت. در یک س��ال گذشته زحمات زیادی کشیده شد که 
امروز با یک اساسنامه جدید، انتخابات برگزار شود و من از 

همه عزیزان که این کار را انجام دادند تشکر می کنم. 
رئیس جدید فدراسیون فوتبال افزود: ما با کمک باشگاه ها 
نگاهی نو و جدید خواهیم داش��ت تا در راه توس��عه فوتبال 
قدم برداریم. خودم را موظف و مکلف به مش��ورت و تعامل 
سازنده می دانم. خدا را شاکرم که امروز اینجا هستم. چه رای 

می آوردم و چه رای نمی آوردم، خدا را شاکر بودم.
وی تاکید کرد: ان شاءالله در کنار هم اقتدار و افتخار را به 
فوتبال بازگردانیم. امروز شاهد تبلور دموکراسی و نگاه های 
جدید در فوتبال بودیم. ان ش��اءالله بتوانیم خالصانه در کنار 

هم برنامه های موجود را اجرا کنیم. 
او در ادام��ه گف��ت: از تم��ام اعضای مجمع فدراس��یون 
فوتبال تش��کر می کنم. امیدوارم بتوانم جواب اعتماد به من 
و همکارم را با پاسخی مناسب بدهم و همگرایی هم راستا با 
مجمع داش��ته باشم. امیدوارم اعضایی که وارد هیات رئیسه 
می ش��وند، بتوانند کمک کنند. اساسنامه جدید باعث شده 
هیات رئیسه ۱۱ عضو داشته باشد و امیدوارم اعضای جدید 

همگرایانه به فوتبال کمک کنند. 

عزیزی خادم ادامه داد: امیدوارم فدراس��یونی که مجمع 
ب��ه لطف الهی آن را انتخاب کرد، بتواند با نگاهی تعاملی و 
پرهیز از التهاب و بحران و با نگاهی توسعه گرا حرکت کند. 
فدراسیون بنده قطعا غیرسیاسی و عدالت محور خواهد بود. 
همان طور که فس��اد را برنمی تابیم، نگاه ما به بانوان، نگاهی 
توسعه یافته است. امیدوارم با برنامه ریزی انجام شده بتوانیم 
در کنار مجمع فدراسیون فوتبال این رشته را توسعه دهیم. 
خود را موظف می دانم از نیروهای خبره، کارآمد و متخصص 
اس��تفاده کنم. چه دولت فعلی و چه در دولت آتی، نگاه ما 
حفظ و صیانت از فوتبال مبتنی بر نگاه ملی است. نگاه های 

خطی و خطوطی و تنگ نظرانه آسیب در پی دارد. 
او افزود: نگاه ما برنامه محور است. یکی از آفت های بزرگ 
فوتبال در چند دهه گذش��ته بی برنامگی ب��ود. امیدوارم با 
برنامه ای که ارائه دادیم، قدم به قدم برای توسعه فوتبال گام 
برداریم و تمام ذی نفعان فوتبال مثل باش��گاه ها، هیات های 
استانی و بانوان نفع خود را از این قضیه ببرند. به لطف حق 
امی��دوارم بتوانیم نگاهی جدیدتر و فصلی نوتر بر ای فوتبال 

رقم بزنیم که به دور از تنگ نظری و حذفی باشد. 
عزیزی خادم درباره انتخابات اعضای هیات رئیسه و انتظار 
او از آنها و اعضای مجمع گفت: من ۴ سال تجربه حضور در 
هیات رئیسه را دارم. به اعتقاد من به هر مقدار اعضایی که در 
هیات رئیسه رای می آورند، به همان مقدار در اجرا، در توصیه و 
در نقد منصفانه، به خروجی فدراسیون فوتبال کمک می کنند. 

کس��انی که ثبت نام کردند، وجاهت کامل دارند و امیدوارم 
افراد انتخاب شده بازوانی قوی برای فدراسیون فوتبال باشند. 
او گفت: گاهی می بینید تصمیمی از س��وی هیات رئیسه 
می تواند فدراسیون را از بحران نجات دهد. من ۴ سال تجربه 
این موضوع را داشتم و سعی  کردم از ظرفیت موجود استفاده 
کنم. سعی کردم از منفعت و نتیجه آن استفاده کنم و جامعه 

فوتبال و مردم هم آن را لمس کردند. 
رئیس جدید فدراسیون فوتبال درباره برنامه های آتی تیم 
 ملی هم گفت: اکنون صحبت در این باره زود اس��ت و باید 
بگذاریم هیات رئیسه انتخاب شود اما نگاه ما حمایتی و اولویت 
ما صعود به جام جهانی اس��ت. ما در این راس��تا برنامه ریزی 

خواهیم کرد و این اولویت ما خواهد بود. 
علی نژاد: امیدوارم روزهای بهتری برای فوتبال رقم بخورد ■

معاون ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان 
می گوی��د ایران مبلغ زیادی در فیفا پ��ول دارد اما به دلیل 

شرایط تحریم نمی توانیم از این منابع استفاده کنیم. 
مهدی علی نژاد در حاش��یه مجمع انتخابات فدراس��یون 
فوتبال در جمع خبرنگاران اظهار کرد: خوش��بختانه تا الان 
که ما در خدمت دوستان بودیم، انتخابات در فضایی آرام و 
دموکراتیک برگزار شد و دیدیم رقابت نزدیکی بین نامزدها 
وجود داشت و همان طور که پیش بینی می شد انتخابات به 
دور دوم کشید و در نهایت آقای عزیزی خادم به مدت ۴ سال 
به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال انتخاب شد که به ایشان 

تبریک می گویم. امیدوارم او و هیات رئیس��ه جدید بتوانند 
روزهای بهتری را برای فوتبال رقم بزنند. قطعا وزارت ورزش 

هم مثل همیشه حامی فوتبال خواهد بود. 
علی نژاد در پاسخ به این سوال که آیا عزیزی خادم گزینه 
وزارت ورزش ب��وده اس��ت یا خیر؟ گفت: م��ا از قبل گفته 
بودی��م هیچ گزینه ای در انتخاب��ات نداریم و اعضای مجمع 
افراد عاقل و صاحب اندیش��ه هس��تند و بر اساس  شناختی 
که از نامزدها داشتند، رای دادند و ما انتخابی نداشتیم. من 
مهندس نیستم و فکر نکنم علی کریمی روز مهندس را به 

من تبریک گفته باشد. 
او در پاس��خ به چرایی عدم حضور وزیر ورزش در مجمع 
فوتبال ادامه داد: همزمان با انتخابات فدراسیون فوتبال ستاد 
ملی جوانان برگزار شد و به همین دلیل وزیر ورزش نتوانست 

در سالن انتخابات حضور داشته باشد. 
علی نژاد در پاسخ به اینکه »پس بحث قهر منتفی است؟« 

تاکید کرد: قهری وجود ندارد. 
او در پایان گفت: فدراس��یون ۵ تا 6 میلیون دلار از فیفا 
می خواهد و امیدواریم با رفع تحریم ها این امکان فراهم شود 
که فدراس��یون به این منابع مالی دسترسی داشته باشد. از 
مس��یر های مختلف برای دریافت این پول اقدام کرده ایم اما 
به دلیل تحریم ها نتوانستیم این منابع را دریافت کنیم. فیفا 
هم علاقه مند اس��ت این پول را پرداخ��ت کند اما به دلیل 

تحریم ها فعلا نتوانستیم.

شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال ایران شد

رئیس از هیأت رئیسه آمد
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